

Lancement du Prix Femmes Architecte 2022

ARVHA, Association pour la Recherche sur la Ville et l'Habitat, lance en 2022 la dixième édition du Prix des femmes architectes avec le soutien du Pavillon de l'Arsenal, du Conseil National de l'Ordre des Architectes, de la Région Ile de France et la Ville de Paris. Pour le Prix 2022, l'ARVHA reçoit également le soutien de BNP Paribas Real Estate, Ciments Calcia (HeidelbergCement France), Unibail Rodamco Westfield, Pitchimo et COGEDIM ainsi que le soutien des médias : Le journal de l'Architecte, Téma-archi et Batiactu.

Ce prix a pour but de mettre en valeur les œuvres et les carrières de femmes architectes, afin que les jeunes femmes architectes puissent s'inspirer des modèles féminins existants, et d'encourager la parité dans une profession à forte dominante masculine.

Les seules conditions de participation à ce prix sont d'être inscrite à l'Ordre des Architectes et d'être l'auteure des projets présentés.

Les seules conditions de participation à ce prix sont d'être inscrite à l'Ordre des Architectes et d'être l'auteure des projets présentés.

Quatre prix sont décernés :

- Prix Jeune Femme architecte, moins de 40 ans – 3 projets à 5 réalisés ou non;
- Prix de l'œuvre originale réalisée par une femme architecte;
- Prix Femme architecte – 3 à 5 ouvrages construits;
- Prix International – 3 à 5 ouvrages construits par une femme architecte inscrite à l'Ordre des architectes non français.

La compétition est ouverte depuis le 15 mai et se clôturera le 31 juillet 2022.

Remise du prix le 15 novembre 2022 au Pavillon de l'Arsenal
21 bd morland Paris 75004.

Renseignements et candidature sur le site www.femmes-archi.org

M'INSCRIRE AU PRIX 2022

Launch of Woman architect' Awards 2022

ARVHA, Association for Research on the City and Housing, launches in 2022 the tenth edition of the French Prize for Women Architects with the support of the Pavillon de l'Arsenal, the National Council of the Order of Architects the Region Ile de France and the city of Paris. For the 2022 Awards, ARVHA also receives the support of BNP Paribas Real Estate, Ciments Calcia (HeidelbergCement France), Unibail-Rodamco-Westfield, Pitchimo and COGEDIM as well as media support: Le journal de l'Architecte, Téma-archi et Batiactu.

This award aims at highlighting the work and careers of women architects, so that young women architects can build on existing female models, and at encouraging parity and equality in a male-dominated profession.

The only requirements to participate in the award are to be registered with the Order of Architects or their country (or chamber or architects) and being the author of the projects.

Four prizes are awarded for the the ninth edition :

- Young Woman Architect Prize for women under 40 years old, for her projects (built or to-be);
- Original Work Prize for a work conducted by a female architect;
- Woman architect Prize for projects - 3-5 works constructed;
- International Prize 3-5 works constructed by a woman architect registered to the Order of Architect in her own country.

The competition is open from the 15th of May and will end the 31h of July 2022.

The award ceremony will be held 15th of November 2022 in the "Pavillon de l'Arsenal" in Paris from 5pm to 8pm.

Information and application on the website www.femmes-archi.org

Subscribe to the price 2022

ARVHA

5 rue Perrée - 75003 PARIS

Tél : 0984043973 - Port : 0750149037

Site web : <http://www.femmes-archi.org>